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Protokół Nr LXVII/23 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 30 marca 2023 r. 

 w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 10 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Pawlaka, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 15 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 23 lutego 2023 r.; 

- w dniu 27 lutego 2023 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 
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6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Roczne sprawozdanie z działalności Sołectw w 2022 r. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LIX/331/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2022 r. w sprawie 

ustalenia stawki za 1 kilometr dowozu niepełnosprawnych dzieci do placówek 

edukacyjnych. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2023 roku”. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia poparcia dla 

Deklaracji przedstawicieli samorządów sąsiadujących z czeskim regionem Broumovsko 

dotyczącej wsparcia kandydatury Broumova zabiegającego o tytuł Europejskiej Stolicy 

Kultury w 2028 roku. 

14. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w zakresie 

analizy kontroli zewnętrznych przeprowadzonych w Urzędzie Miejskim w 

Mieroszowie w 2022 r. 

15. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa: 

- w dniu 23 lutego 2023 r.; 

- w dniu 27 lutego 2023 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z LXIV i LXV sesji zostały sporządzone i 

wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokołu e-mailem. 

 

- Protokół z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 23 lutego 2023 r. 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXIV sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2023 r. został przyjęty  

15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 23 lutego 2023 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

- Protokół z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 lutego 2022 r. 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXV sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2023 r. został przyjęty  

15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 27 lutego 2023 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy odnośnie pkt. 6 w zakresie Promocji zwróciła się z pytaniem 

czego dotyczy nagroda Certyfikat innowacyjności. 

Dyrektor OPS – Pani Bogusława Nawrat odpowiedziała, że gmina brała udział w kampanii 

„Zachowaj trzeźwy umysł” w 2022 r. i w związku z tym przekazano nam certyfikat. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 8 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów czy dużo było wniosków w programie Odbudowy Zabytków Polski 

Ład. Kto był wnioskodawcą czy tylko gmina, czy osoby fizyczne również. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska odpowiedziała, że konkurs na zabytki skłądany 

jest do 31 marca, obowiązek złożenia wniosków przy maksymalnej licznie 10 wniosków ma 

gmina. Aby udział w tym projekcie był transparenty przygotowaliśmy Zarządzenie Burmistrza 

Nr 45/2023 w ramach którego wskazywaliśmy jakie kryteria będziemy stosować przy ocenie 

wniosków. Nie było ograniczenia do tego, kto mógł składać te wnioski, łączna liczba złożonych 
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wniosków to 15. Wnioski składały wspólnoty mieszkaniowe, organizacje pozarządowe, 

składali właściciele budynków. Dzisiaj będzie opublikowana w BIP lista tych zabytków, które 

my jako gmina składamy do konkursu, ale to nie oznacza, że one otrzymają dofinansowanie. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że został ogłoszony konkurs z Polskiego Ładu, rozbudził 

apetyty wśród tych, którzy się o te środki ubiegają, ale 8 miliardów gdy się podzieli przez ilość 

gmin w kraju, to wychodzi, że gmina może dostać mln złotych, a wniosków naskładaliśmy 

bardzo dużo. W moim odczuciu 3-4 podmioty może otrzymać to wsparcie o ile przejdzie 

jeszcze tą weryfikację w kraju. 

Radna – Pani Kamila Milewska zwróciła się z pytaniem czy w związku z termomodernizacją 

budynku urzędu będzie uruchomiony zegar. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że zegar wskazuje godzinę 12.00 na dzień dzisiejszy, 

zleciliśmy wymianę mechanizmu i jak dobrze pójdzie to na koniec maja zegar powinien być 

uruchomiony. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Roczne sprawozdanie z działalności sołectw za 2022 r. omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Dominika Zimnowodzka powiedziała, że po zapoznaniu się ze sprawozdaniami 

z działalności sołtysów i rad sołeckich pragniemy wyrazić słowa uznania za trud  

i zaangażowanie w waszą pracę na rzecz lokalnej społeczności. Chciałybyśmy podziękować  

i podkreślić fakt, że wasze działania nie zamykają się tylko w waszych wsiach, że organizujecie 

i bierzecie udział w różnych inicjatywach, które związane są z działalnością na rzecz 

mieszkańców całej gminy. Pragniemy wymienić takie działania jak Bieg Słoneczek  

w Unisławiu Śląskim, poczęstunki, które były organizowane przy okazji pieszych wędrówek z 

MCK, spotkania Komisji Alkoholowej, kiermasz na rzecz uchodźców z Ukrainy i wszystkie 

działania, które były związane z pomocą dla uchodźców.  

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że sołectwa widać na wszystkich imprezach. 

Są to cykliczne i bogato zorganizowane imprezy, różnorodne przedsięwzięcia, które integrują 

środowisko. Uderza mnie sprawozdanie sołectwa Kamionka, które za 12 800 zł zrealizowało 

tak dużo robót ziemnych. Są wsie, które widzą potrzeby i chcą pomóc swoim mieszkańcom. 

Przytłacza mnie to, że w 2 wsiach jest brak działalności, są one odizolowane. Ważne jest 

również to co podkreśla Rybnica Leśna, która boryka się z brakiem terenu. Mam nadzieję, że 

Pan Burmistrz przychylnie spojrzy na potrzeby wsi i pomoże rozwiązać problemy. 

Radna – Pani Kamila Milewska podziękowała Panu Wiesławowi Wielgusowi, za 

zaangażowanie i pomoc sołectwom.  

Radna – Pani Maja Sadowy podziękowała Pani z OPS za kampanię Komisji Alkoholowej, 

jako sołectwo bardzo skorzystaliśmy na tym i oby więcej było takich wspólnych inicjatyw. 

Życzę sobie i innym sołectwom więcej takich wspólnych inicjatyw. Czytając sprawozdania 

innych wsi powinnam podziękować pracownikom urzędu za wsparcie ze szczególnym 

uwzględnieniem osób zajmujących się inwestycjami, bo to oni najczęściej nas wspierają przy 

realizacjach różnych niełatwych pomysłów.  

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że sprawozdania sołtysów i Rad 

Sołeckich zostały złożone w terminie, w sprawach finansowych nie budziły żadnych zastrzeże. 

Sytuacja jest tyle klarowna i cieszę się, że większość środków finansowych jest przeznaczana 

na budowę i remonty infrastruktury w danym sołectwie, mniej środków jest wydatkowanych 

na imprezy. Dziękuję za współpracę i działania, nawet w najmniejszych sołectwach się dużo 
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dzieje. Dziękuję za udział w Dniach Mieroszowa oraz w jarmarkach organizowanych oraz 

gminę. 

Przewodnicząca – Pani Violetta Kopka podziękowała sołtysom za pracę społeczną, która 

wpływa na integrację mieszkańców wsi, mają różnego rodzaju pomysły co jest widoczne przy 

dekoracjach, imprezach i jarmarkach.  

Radna – Ilona Henko w imieniu MCK podziękowała sołtysom, że zawsze możemy na was 

liczyć w okresach wakacyjnych, jarmarkowych, Wielkiej Orkiestry. Jako organizator liczę na 

dalszą dobrą współpracę. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Golińsk za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Kowalowa za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Sokołowsko za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Nowe Siodło za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Unisław Śląski za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Kamionka za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności sołectwa Rybnica Leśna za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LIX/331/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia 

stawki za 1 kilometr dowozu niepełnosprawnych dzieci do placówek edukacyjnych 

omówiła Główny Specjalista ds. oświaty – Pani Magdalena Kulpińska. 



7 
 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXVII/367/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/331/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 

2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr dowozu niepełnosprawnych dzieci do 

placówek edukacyjnych została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”,  

0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/367/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/331/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 

28 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr dowozu 

niepełnosprawnych dzieci do placówek edukacyjnych  

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2023 roku” omówił Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i Ochrony Środowiska – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr LXVII/368/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2023 roku” została podjęta 15 głosami 

„za”, 0 głosami „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/368/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2023 roku”  

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXVII/369/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”,  

0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/369/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXVII/370/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 19 grudnia 

2022 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została 

podjęta 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/370/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/337/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani 

Dominika Zimnowodzka. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXVII/371/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/371/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia  

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia poparcia dla 

Deklaracji przedstawicieli samorządów sąsiadujących z czeskim regionem Broumovsko 

dotyczącej wsparcia kandydatury Broumova zabiegającego o tytuł Europejskiej Stolicy 

Kultury w 2028 roku omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXVII/372/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 marca 2023 r.  

w sprawie wyrażenia poparcia dla Deklaracji przedstawicieli samorządów sąsiadujących z 

czeskim regionem Broumovsko dotyczącej wsparcia kandydatury Broumova zabiegającego o 

tytuł Europejskiej Stolicy Kultury w 2028 roku została podjęta 15 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw”, 0 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXVII/372/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia poparcia dla Deklaracji przedstawicieli  

samorządów sąsiadujących z czeskim regionem Broumovsko  
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dotyczącej wsparcia kandydatury Broumova zabiegającego  

o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury w 2028 roku. 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie analizy kontroli zewnętrznych przeprowadzonych w Urzędzie Miejskim  

w Mieroszowie w 2022 r. omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz 

Mync. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Grażyna Majkowska zwróciła się z pytaniem czy ta kontrola była w planie 

pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odpowiedział, że tak. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska uznała tę kontrolę za bezzasadną, kontrola nic nie 

wniosła. 

Protokół z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie analizy kontroli zewnętrznych przeprowadzonych  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie w 2022 r.  

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Ilona Henko przypomniała o jutrzejszym Jarmarku, zmianie uległa lokalizacja, 

Jarmark odbędzie się w Mieroszowskim Centrum Kultury na Sali im. Włodka Szomańskiego 

na który serdecznie wszystkich zapraszam.  

Zastępca Burmistrza – Pan Mariusz Pawlak powiedział, że jeżeli chodzi o temat opieki nad 

zwierzętami i dokonywania zgłoszeń to w dni wolne od pracy i święta wszelkie zdarzenia 

należy przekazać do Komisariatu Policji. Komisariat otrzymał od nas stosowne informacje. 
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Radna – Pani Iwona Bandurska-Szewczyk zwróciła się z pytaniem odnośnie oświetlenia 

drogi gminnej od 114 do 127, złożyłam  w tym temacie interpelację 28 kwietnia 2022 r.,  

w odpowiedzi otrzymałam, że gmina wystąpiła do Tauron o wycenę takiego oświetlenia oraz 

informację, że gmina dołoży wszelkich starań, żeby wykonać. Chciałam zapytać co z tym 

tematem. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że wycena została zrobiona 

tych punktów oświetleniowych, rok się jeszcze nie skończył, więc mam nadzieję, że zostanie 

to zrobione. 

Radna – Pani Kamila Milewska zwróciła się z pytaniem odnośnie świetlicy wiejskiej, czy 

bank udzielił już odpowiedzi na temat wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności. 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire odpowiedziała, ze Santander 

nie udzielił nam żadnej odpowiedzi w tym temacie.  

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka złożyła wszystkim życzenia z okazji Świąt 

Wielkanocnych. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 16. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXVII sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


